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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST MIDDEN NEDERLAND, 27 oktober 2022 te Nieuwegein 
 
Aanwezig:  districten Noord West Nederland, ’t Sticht, Nijmegen, Veluwezoom, Betuwe-Veenendaal, ’s-
Hertogenbosch,  
Bestuur KVC:  Piet de Jongh, Piet Verschure, Benny Beek, Janneke Horneman  
Afwezig:  Eem- en Flevoland, Amsterdam, Oss 
 

1. Opening 
Tegen 20.00 uur opent Piet de Jongh de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  
De voorzitter benadrukt het belang van deze bijeenkomst in het kader van de communicatie 
naar districten en verenigingen. Ook andersom willen wij graag geïnformeerd worden door de 
gewesten en de districten. 
 

2. Mededelingen 
Op dit moment zijn er geen mededelingen vanuit het bestuur hebben en de aanwezigen hebben 
deze ook niet. 
 

3. Financiën 
De penningmeester zegt dat hij in oktober de begroting maakt voor het nieuwe jaar.  
Het resultaat zal worden gepresenteerd op de ALV. Er is een tekort van ruim € 46.000,- . Het 
tekort is mede ontstaan door de dalende inkomsten van de contributiegelden en inschrijfgelden. 
Ook de inkomsten van de sponsoring lopen terug.  
In 2022 voorzien we een dergelijk verlies.  
Het ledenaantal loopt gestaag terug. In 5 jaar tijd hebben we daardoor ca. € 100.000,- 
ingeleverd. De kosten zijn daarentegen gedaald, maar het lukt niet altijd en niet helemaal. 
Door de stijgende benzinekosten is de vergoeding verhoogd naar € 0,22 ct. per km. Verder zijn 
de verblijfs- en overnachtingsvergoedingen aangepast. 
 
Voorgestelde oplossingen: 
1. Niets doen en opnieuw een verlies incasseren ten laste van het eigen vermogen. 
2. Inschrijfgelden verhogen, bijv. PK’s met € 2,50 verhogen en teams € 10. 
3. Contributieverhoging met ca. € 2,75 > levert € 46.000,- op. De koepelkosten gaan wel 
omhoog, dit heeft met loonkosten te maken en hogere huisvestingskosten/energiekosten.  
4. Combinatie van contributieverhoging met € 1,- en tevens verhoging van inschrijfgelden >  
hiermee sluit dan de begroting. 
 
Verder zegt de penningmeester dat ons vermogen nog steeds toereikend is om dit verlies op te 
vangen, maar we kunnen hier niet eindeloos mee doorgaan. E.e.a. moet goed afgewogen 
worden, contributieverhoging kan ook tot ledenverlies leiden. Het gaat om ons 
weerstandsvermogen, die is wel goed.  
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In de ALV komt het bestuur met de formele voorstellen. Het besluit gaat dan in per 1 augustus 
2023. In de laatste 7 jaar is er geen contributieverhoging geweest. 
 
De vergadering ziet liever dat nog verder vooruitgekeken wordt en op grond daarvan besluiten 
hoeveel we willen interen en welke maatregelen er dan genomen moeten worden. Vooralsnog 
zouden we dan bijv. 2 jaar niets doen en nemen we het interen voor lief. 
Het bestuur wil actie gaan nemen m.b.t. werving van collegabonden. Wij kunnen hen aanbieden 
om een kampioenschap te houden tijdens onze landsfinale. Collegabonden zullen zich afvragen 
wat hun toegevoegde waarde zal zijn. Zij kunnen delen in subsidies, die door hun toetreding ook 
hoger zullen worden.  
 
Verder zullen we de externe ontwikkelingen kunnen afwachten, alvorens iets te doen. Als je nu 
wel iets doet, kun je later niet terug.  
 
Mogelijk moeten we ook eens gaan nadenken over andere competitie-indelingen, om het 
aantrekkelijker te maken.  
Bijv. het inrichten van open NK’s in de topsport was al nodig door aftopping van het aantal 
spelers in die klasse. 
Op districtsniveau is e.e.a. ook anders in te richten. Hierover moet verder gebrainstormd 
worden. In de kadercompetitie komen steeds minder inschrijvingen. Als je als district toch iets 
wilt doen voor deze spelers, zul je iets moeten bedenken. Je kunt ook teams voor 3 spelsoorten 
samenstellen. Bepaalde competities kun je ook met tweetallen spelen. 
Een aantal districten doen al gezamenlijke competities. 
 

4. PK-software 
Piet Verschure vraagt of we met het huidige pakket uit de voeten kunnen.  
Men is in het algemeen goed te spreken over het nieuwe programma. In PK Livescore kun je nog 
geen finale spelen, maar dit wel achteraf invoeren.  
 
Er is overleg is geweest met Sipke Visser (de programmeur). Het contract betrof 500 uur, maar 
de werkzaamheden zijn tot nu tot ruim 1100 uur uitgelopen. Oorzaken: het werk viel tegen en de 
koppeling/samenwerking met All United (ledenadministratie) viel tegen. De testgroep heeft 
nogal wat extra wensen doorgegeven. Voortaan zullen niet alle verzoeken worden ingewilligd.  
In de ALV komen we op dit onderwerp terug. 
Er komen nog geen uitnodigingen uit. Functionaliteit en gebruikersvriendelijkheid staan echter 
voorop, en dat zit goed. Een koppeling met de ledenadministratie wordt nog bewerkstelligd.  
 
Gerrit Luiten merkt op dat het systeem voor de dagcompetitie niet werkt. Dit is inderdaad nog 
niet het geval. Zij wijken teveel af van de reglementen avondcompetitie, wat voor de 
programmeur erg veel werk geeft en lastig wordt om te maken. Een oplossing is om de 
dagcompetitie aan de avondcompetitie aan te passen. De vergadering is hier een voorstander 
van. Piet Verschure neemt dit mee in de WCB. 
De link naar de app is: https://www.knbb-livescore.nl/match-calendars. 
 

5. Nieuwe ledenadministratie 
Over dit onderwerp was de vergadering zeer kort. Men is, net als het bestuur, duidelijk niet 
tevreden met het programma. All United heeft de focus nu eindelijk op de KNBB, na de nodige 
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pittige gesprekken. 
 

6. Gewestelijke commissie/besturen 
 In de laatste ALV is gepleit voor het afschaffen van de gewestelijke commissies. Het bestuur  
 heeft hierover het volgende standpunt ingenomen: 
 De belangrijkste functies binnen het gewest zijn de wedstrijdleiders. Het bestuur stelt voor om  

2 keer per jaar een vergadering te beleggen met deze wedstrijdleiders om de lopende en de  
toekomstige zaken te bespreken. De wedstrijdleiders bespreken op hun beurt de problemen en 
de  voorstellen met de districtswedstrijdleiders. Zo houden we de communicatielijnen in stand.  
 
De vergadering ziet graag vooraf hun eigen overleg met de districtswedstrijdleiders, daarna het 
overleg van de gewestelijke wedstrijdleiders met de WCB. Afgesproken moet worden hoe de 
communicatielijn gaat worden.  Het bestuur zal met finaal voorstel komen.  

 
7. Commissie Landsfinale 

Nu Ruud Hudepohl niet meer werkt bij KVC, wil het bestuur een commissie in het leven roepen, 
die  belast wordt met de organisatie van de Landsfinale. 
Piet Verschure zegt dat de mensen die zich als deskundigen hebben ingezet voor de Landsfinale 
als eerste benaderd zullen worden om hun steentje bij te dragen. Deze mensen zullen anderen 
aansturen die graag mee willen werken.  We zoeken dus mensen voor de op- en afbouw, 
softwaredeskundigen en huishoudelijke diensten om de zaal netjes te houden en gereed te 
maken voor de volgende dag.  
Piet zet de werkzaamheden op papier en zal deze lijst onder de districten verspreiden zodat de 
besturen gegadigden kunnen werven. 
De contacten met Merwestein, biljartleveranciers en de leverancier van de trussen zal door het 
bondsbureau gedaan worden.  
 

8. Rondvraag 
Ton Stijnman: vraagt wat de situatie m.b.t. de nationale arbiters is. Janneke Horneman zegt dat 
de groep kernploeg- en rankingarbiters wel minimaal is geworden, maar dat alle KVC toernooien 
tot nu toe bezet kunnen worden. Zodra dat niet het geval is, zal het district moeten aanvullen 
met eigen gewestelijke arbiters.  
 
Jan Doeleman:  
1. Reglementswijzigingen tijdens een lopend seizoen invoeren is zeer irritant. Bijv. in Biljartpoint 
wordt de tegenstander nu niet meer gecompenseerd bij te hoog spelen van de ander. Dit was 
een omissie vanuit het KVC bestuur. 
Geopperd wordt dat reglementswijzigingen door de wedstrijdleiders meer gedeeld moeten 
worden met de leden. 
2. Inschrijftermijn nationale voorwedstrijden is gewijzigd. Oorzaak: voorheen was het zo dat voor 
15 juni opgegeven moest  worden voor hele jaar. Daarna volgden altijd heel veel afzeggingen. 
Daarom is dit aangepast. We hopen nu op minder afzeggingen. Maar de districten hebben geen 
rekening gehouden met de toewijzing van poules.  
Geadviseerd wordt om de periodes van voorwedstrijden te publiceren. Dit zal het bestuur 
meenemen. 
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Karel Swarts: communicatie moet duidelijker zijn, als er een schrijven vanuit KVC wordt 
gestuurd. Graag aangeven aan wie het verstuurd is.   
 
Ron Schellingerhout: WBTR – wat is dat ook al weer? In de nieuwsbrief zullen we hier weer 
aandacht aan besteden. 
En we zullen bekijken of we dit in de statuten moeten opnemen. 
In de modelstatuten staat iets over tegenstrijdige belangen. Nagekeken moet worden of dit 
klopt.  
 
De voorzitter sluit de vergadering  om 21.55 uur en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  
 


